



Becton, Dickinson B.V.

Lange Dreef, 11  
4131 NJ Vianen – Nederland  
B.T.W. NL0011.26.751.B01  
KvK-nummer 28065261

Belgian Branch/Bijkantoor  
Becton Dickinson International

Erembodegem-Dorp 86  
9320 Erembodegem-Belgium  
t: +32 53 720 211  
f: +32 53 720 200  
Citibank Brussel \$ 570-1228210-54  
Citibank Brussel € 570-1228255-02  
B.T.W. BE 0443.774.010 T.V.A.  
RPR Gent (Afdeling Dendermonde)

bd.com

March 13, 2019

**Imunotehnomed S.R.L.**

MD-2028 Moldova, Str. Gheorghe Asachi 42, Chisinau  
phone: +373 22 73 83 55

Letter of Authorization

We, **Becton Dickinson International – Branch of Becton, Dickinson B.V.**, having its office at Erembodegem-Dorp 86, 9320 Erembodegem, Belgium, a branch office of Becton, Dickinson B.V., a company organized and existing under the laws of the Netherlands, having its office at Lange Dreef 11, 4131 NJ Vianen –The Nederland ("BD") herewith inform that:

**Imunotehnomed S.R.L.**, MD-2028 Moldova, Str. Gheorghe Asachi 42, Chisinau

Is an appointed official distributor authorized for sale, delivery, participating in tenders in Moldova, Turkmenistan, Tajikistan, for the BD Life Science, Biosciences product range.

We extend our full guarantees and obligations to BD Life Science, Biosciences products delivered by **Imunotehnomed S.R.L.**

This Authorization is valid until **August 01, 2019** or the date on which BDI revokes this Letter of Authorization.

Els Van Heck

Legal Representative Becton Dickinson International – Branch of Becton, Dickinson B.V.

Branch of Becton, Dickinson B.V.

Erembodegem-Dorp 86

B-9320 Erembodegem

Belgium

Tel: +32 53 720 211

VAT BE 443 774 010

ELS VAN HECK  
LEGAL REPRESENTATIVE BDI

13 марта 2019 года

**ООО «Имунотехномед»**

МД-2028 Республика Молдова, Ул. Георге Асаки, 42, Кишинёв  
Тел: +373 22 73 83 55

Авторизационное письмо

Настоящим мы, компания **Бектон Дикинсон Интернэшнл, филиал Бектон, Дикинсон Б.В.**, с офисом по адресу Эрембодегем-Дорп 86, 9320 Эрембодегем, Бельгия, являющаяся представительством компании Бектон Дикинсон Б.В., организованной и действующей по законам Нидерландов, с офисом по адресу Ланге Дриф 11, 4131 НДжей Винен, Нидерланды ("БД") подтверждаем, что:

**ООО «Имунотехномед»**, МД-2028 Республика Молдова, Ул. Георге Асаки, 42, Кишинёв

Является официальным дистрибьютором компании Бектон Дикинсон Интернэшнл по продукции подразделения Биотехнологии на территории Республики Молдова, Туркменистана, Республики Таджикистан, уполномоченным продавать и доставлять продукцию подразделения Биотехнологии, а также участвовать в тендерах на упомянутой территории.

Мы распространяем наши полные гарантии на продукцию подразделения Биотехнологии, поставляемую **ООО «Имунотехномед»**.

Авторизация действительна до **01 августа 2019 года** либо до той даты, когда БД аннулирует данную авторизацию.

Элс Ван Хек

Законный представитель Бектон Дикинсон Интернэшнл, подразделения Бектон Дикинсон Б.В.

Branch of Becton, Dickinson B.V.

Erembodegem-Dorp 86

B-9320 Erembodegem

Belgium

Tel: +32 53 720 211

VAT BE 443 774 010

ELS VAN HECK  
LEGAL REPRESENTATIVE BDI  
Advancing the world of health